巴拿巴復興事工 Barnabas Ministries - Phillip K. Israelson

簡要介紹:

巴拿巴復興事工是一全球性的教導事工,他們 的負擔和使命是要幫助基督徒在基督的基要真 理上紮根與建造,使靈命能不斷成長。Phillip & Carolyn Israelson 自 1976 年開始加入使命復興 運動, 後來成為獨立部門,稱為"復興運動的 巴拿巴事工"。在這段時間中,菲利普開始編 寫和教授一套以希伯來書為本的課程"在基督中 成長的六項原則",並為信徒們提供指導,使他 們能依靠聖靈過基督徒的生活。他們的事工重 點為: 以公義的方式教導聖經, 祝福那些生活 在以色列的人, 幫助教會認識神對以色列的心 意, 並推薦有恩膏的講員, 如曾來訪本堂的 David Davis 牧師、Peter Tsukahira 牧師等來幫 助建造基督的肢體。他們也每年數度帶團赴以 色列走訪聖地、研究聖經, 並實地講解聖經所 記載之處, 幫助教會認識以色列、及先知的預 言。他們並組織及規劃祝福以色列的各項活 動、連結在以色列的阿拉伯弟兄姐妹等。目 前,由於冠狀病毒流行的限制,他們在旅行及 面對面教學上都面臨挑戰, 但他們仍在較小範 圍內繼續教導聖經及勸誡人們, 並在他們家附 近的星巴克咖啡店裡, 與人團契、傾聽需求,

並為需要的人代禱,探望病人也是他們今年的 另一個事工。今年6月,Phillip 受邀擔任佛羅 里達州邁阿密海灘"Jesus es Rey"教會20週年慶 的主講人。他多年前開始傳道就在這間教會服 事,在慶典中,教會尊榮他為教會的官方監 督。他們是一個在每次聚會中都充滿聖靈和主 同在的教會。他在寫的一本書"最小的順服打開 最大的門",也將於2022年9月中旬出版。願神 繼續祝福他們的事工。

Brief Introduction:

The Barnabas Revival Ministry is a global teaching ministry. Their burden and mission is to help Christians to root and build on the basic truths of Christ, so that they can continue to grow spiritually. Phillip & Carolyn Israelson joined the Mission Revival Movement in 1976 and later became an independent department called the "Barnabas Ministries of the Revival Movement". During this time Philip began to write and teach a series of articles in the Hebrews "Six Principles of Growth in Christ", and provided more guidance for believers to live a Christian life by the Spirit of God. Their ministry is mainly to teach the Bible in a righteous way, bless those who live in Israel, help the church understand God's will for Israel, and recommend anointed speakers, such as Pastor David Davis and Peter Tsukahira, who have visited

our church, to help build the body of Christ. They also lead groups to visit the holy places in Israel several times a year, study the Bible, and explain on the ground what the Bible records, helping churches understand Israel and the prophecies. They also organize and plan various activities to bless Israel and connect Arab brothers and sisters in Israel. At present, due to the restrictions of the coronavirus epidemic, it's both challenging to travel and to conduct face-to-face teaching. However, in the last quarter of 2020, they will continue to teach Bible studies and persuade people in a relatively small area, and pray for people in the Starbucks coffee shop near their home, fellowship and listen to people's needs, visiting the sick is another of their ministry this year. In June of this year, Phillip was invited to be the keynote speaker for the 20th year of the "Jesus es Rey" church in Miami Beach, Florida. He served at the church from the very beginning, and during the celebrations, the church honored him as its official overseer. This is a church filled with the Holy Spirit and the Lord is in every meeting. The book "The smallest obedience opens the biggest door" he is writing will also be published in the mid-September this year. May God continue to bless their ministries.

代禱事項:

- 1. 請為 Phillip 和 Carolyn 的身體健康禱告,他們今年都將滿 83 歲,求神祝福他們身體和靈魂一樣興盛,也祝福他們在冠狀病毒全球肆虐流行之際,在世界各地的事工都平安及有果效的繼續進展。
- 2. 他將於今年 11 月返回邁阿密海灘"Jesus es Rey"教會傳道。求神祝福他,賜他智慧、知識、理解和洞察力,使他能更有效地事奉。
- 3. 求神賜下機會,使他們的事工與更多的教 會連結,使更多的教會透過他的教導與屬 靈的連結,能更摸著神的心意及神對教會 現今的使命。
- 4. 請為他的新書在基督教的世界廣傳代禱, 願他的新書在神的祝福下,帶領更多的人 來認識主耶穌基督和祂的救恩。

Prayer Items:

1. Please pray for the physical health of Phillip and Carolyn, they will both be 83 years old by end of this year, and ask God to bless their bodies and souls to prosper, and may all their ministries around the world still make progress and fruitful during the global COVID-19 pandemic.

- 2. He will return to preach at the "Jesus es Rey" church in Miami Beach this November. Ask God to bless him and give him wisdom, knowledge, understanding and insight so that he can serve more effectively.
- 3. Pray for God to grant opportunities to connect their ministries with more churches, so that more churches can better understand God's will and God's current mission to the church through Phillip's teaching and spiritual fellowship & connection.
- 4. Please pray for his new book to be widely spread in the market of Christian. May his new book lead more people to know the Lord Jesus Christ and His salvation under the blessing of God.